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Interpellation – ang. beställaransvar
Det har framkommit i media att Gävle kommun har upphandlat det statliga företaget Samhall
till mycket lågt pris avseende städning. Företag i Gävle som har lagt anbud är av förklarliga
skäl mycket upprörda när de blir utkonkurrerade av statliga företag som med en
skattesubvention i ryggen kan lägga väsentligt lägre priser än vad de privata företagen kan
göra som måste ha full kostnadstäckning för löner material mm.

Gävle kommuns inköpsavdelning vägrar i samma artikel att kommentera varför man agerat
på det sättet.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande:

- Anser ansvarigt kommunalråd att Gävle kommun har ett beställaransvar?

- Anser ansvarigt kommunalråd att Gävle kommun ska upphandla tjänster till ett
väsentligt lägre pris än vad som är rimligt ur konkurrenssynpunkt?

- Anser ansvarigt kommunalråd att Gävle kommuns inköpsavdelning kan bidra till ett
bättre företagsklimat genom att göra rimliga upphandlingar med konkurrens på lika
villkor mellan företag?
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